

CALL FOR

PhD STUDENTS OR RESEARCHERS



The Metastasis Research Laboratory is an oncology research Laboratory established at the University of Liège since 1992. This Laboratory is part of GIGA-Cancer and its activity covers several aspects of fundamental and translational research in oncology including the metabolic adaptation of cancer cells and its implication in resistance to therapies.

In view of the 2021-2022 academic year, the Metastasis Research Laboratory invites graduates and future graduates interested in starting a career as a cancer researcher to make themselves known.

If you are:

- Graduated from a second cycle in Biomedical Sciences, Biology, Pharmacy or similar;
- Excited about the completion of a PhD and a quality research in oncology within a dynamic team;
- Motivated by participating in the teaching of general Biology in the first year of the Faculty of Medicine;

please send your CV and a cover letter to veronique.goffin@uliege.be.

APPEL AUX CANDIDATS

DOCTORANTS OU SCIENTIFIQUES



Le Laboratoire de Recherche sur les Métastases est un Laboratoire de recherche en oncologie établi à l'Université de Liège depuis 1992. Il fait partie du GIGA-cancer et son activité couvre plusieurs aspects de la recherche fondamentale et translationnelle en oncologie dont l'adaptation métabolique des cellules cancéreuses et de son implication dans la résistance aux traitements.

Dans la perspective de l'année académique 2021-2022, le Laboratoire de Recherche sur les Métastases invite les diplômé(e)s et futur(e)s diplômé(e)s intéressé(e)s par une carrière de chercheur en cancérologie à se faire connaître.

Si vous êtes :

- Diplômé(e) d'un second cycle en Sciences Biomédicales, Biologie, Pharmacie ou similaire ;
- Enthousiasmé(e) par la réalisation d'un doctorat et d'une recherche de qualité en oncologie au sein d'une équipe dynamique ;
- Motivé(e) par une participation à l'enseignement de la Biologie générale en premier bachelier de la Faculté de Médecine ;

envoyez votre CV et une lettre de motivation à veronique.goffin@uliege.be.